
Afdelingsbestyrelsen afd. 42  14/12 2021 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 13. december 2021 

Kl. 10 i fælleshuset 

Til stede: Inge Petersen, Per Knudsen, Erik Jensen, Janne Hæstrup (referent). 

1.Siden sidst 

Den 17/11 deltog 15 beboere i varmeopgørelses møde med AlmenBo og Ista. 

Suppleant Hanne Rasmussen er stoppet pr. 21/11 af personlige grunde. Ny 

suppleant vælges på næste afdelingsmøde. Afdelingsbestyrelsen har klaget til 

inspektør vedr. utilstrækkelig snerydning i dagene 1. og 2. december. Den 1. 

december stod Ninna og Jytte for et arrangement med gløgg og æbleskiver.  

Juletræet foran fælleshuset blev samtidig tændt og 25 beboere hyggede sig indenfor 

i fælleshuset. 

2.Julefrokost 10. januar 2022 kl. 13.00. 

Julefrokosten den 25/11 blev aflyst gr. et pludseligt dødsfald i afdelingen. Ny dato 

den 10. januar. Tilmelding til nye deltagere er sendt ud 13/12.Sidste frist den 5/1-22. 

Afd. bestyrelsen møder i fælleshuset kl. 10. 

3.Indkomne forslag: 

TV boks (P.Ø.):tilføjes til husreglementet 

Spritdispenser (K.N.):nuværende udskiftes til mere brugervenlig dispenser 

Forbedring af akustikken i fælleshuset(J.H.): enighed om at det skal forbedres 

4.Julegave til ejendomsfunktionær. Per indkøber (350 kr.)  

5.Udlejning af lokaler. Fastholdelse af gældende regler. 

6. Rengøring af lokaler efter arrangementer 

Frank spørges om hvad timelønnen er ved ekstern rengøring ved utilstrækkelig 

rengøring af udlånte lokaler (Inge).  

7.Evt.Der er behov for at igangsætte revidering af husordenreglementet. Sættes på 

dagsorden 13/1-22. 

Debat om nybeplantning på grønt område v/ fælleshus. Punket sættes til debat i 

foråret. Næste afd.bestyrelsesmøde den 13/1-22 kl. 13. 


